
                                                                Hvis vi alle holdt færdselsloven.    

I Danmark har vi indført en max hastighed på 110 og visse steder en max hastighed på 130 km/t samt på 

motortrafikveje max 90 km/t og da trafikken for langt det meste bevæger sig med de maximale hastigheder 

eller lidt derover er stort set alle overhalinger på disse veje ulovlige. 

De lastbiler der ikke må køre disse hastigheder, men ofte gør det, burde i myldretiden forbydes at køre på 

disse veje, hvis ikke der er et spor specielt til dem. 

Det er de mange ulovlige hastigheder og dermed følgende indfletninger der skaber trafik propper og 

ulykker.  

Storbyerne kan slet ikke rumme den mængde biler der fra motorvejene finder ind mod byerne og alle 

afkørsler ligger i højre side af vejene, derved skabes mange farlige situationer når biler med alt for høj fart 

fra det venstre spor krydser ind foran den lovlige trafik for at komme ud på en afkørsel. 

Debatten om plads og trafiktæthed på vore veje omhandler slet ikke de tusind vis af færdselslovs 

overtrædelser der begås hver dag, med store forsinkelser og fare for eget og andres liv og førlighed til 

følge. 

Denne accept af lovovertrædelser, er helt uacceptabel, ingen tager færdselsloven, såvel som mange andre 

love alvorligt, forskellige overtrædelser ses og føles dagligt over alt i trafikken, som i det øvrige samfund.  

 

   Peer Pedersen 

   Baggersvej 43 

   3300 Frederiksværk 

 

 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2018-19
TRU Alm.del -  Bilag 226

Offentligt


